

FenMI分米



使用说明书

F88

使用产品前请仔细阅读本使用说明书，并妥善保管

一、产品参数

名称:蓝牙耳机

型号: F88

材质: ABS+PC

蓝牙版本: V5.3

接收距离: 15米(视环境而定)

待机时间: 120-150小时

充电仓充电时间(约): 1.5-2小时

产品尺寸: 35x35x30mm

二、包装清单

 充电仓(1个)

 耳机(L+R)(2个)

 充电线(1根)

 说明书(1份)

三、使用说明

 触控点

 触控点

1.开机: 从充电仓拿出耳机开机时

2.关机: 将耳机放回充电仓关机

3.长按触控式开机或触控点触控开机

4.长按触控式触控点触控关机

四、充电指示说明



操作小提示: 1.蓝牙耳机充电时, 充电仓指示灯亮起, 表示正在充电, 充电完成后指示灯熄灭。

2.蓝牙耳机充电时, 充电仓指示灯亮起, 表示正在充电, 充电完成后指示灯熄灭。

五、产品操作方法

首次使用步骤: 1.蓝牙耳机充电仓盖打开, 取出耳机。

2.将耳机放回充电仓, 充电仓指示灯亮起, 表示正在充电。

蓝牙耳机使用步骤: 1.蓝牙耳机充电仓盖打开, 取出耳机。

2.将耳机放回充电仓, 充电仓指示灯亮起, 表示正在充电。

六、使用注意事项

1.蓝牙耳机在使用过程中, 请勿长时间连续使用, 以免导致耳机过热。

2.蓝牙耳机在使用过程中, 请勿长时间连续使用, 以免导致耳机过热。

七、常见问题解答

1.蓝牙耳机在使用过程中, 请勿长时间连续使用, 以免导致耳机过热。

2.蓝牙耳机在使用过程中, 请勿长时间连续使用, 以免导致耳机过热。

八、产品保修卡

保修条款

保修期限: 12个月

保修范围: 产品本身

保修条款

保修期限: 12个月

保修范围: 产品本身

FenMI分米



User's manual

F88

Please read this instruction carefully before using the product and keep it in a safe place

1. Product parameters

Name: Two Earphone

Model: F88

Material: ABS+PC

Bluetooth version: V5.3

Receiving distance: 15m (dependent on environment)

Standby time: 120-150 hours

With full charging box standby time: 150 hours

Product size: 35x35x30mm

Battery capacity: 30mAh (earbuds) 300mAh (charging compartment)

Headphone rated working current: 10mA

Charging in charging current: 50mA/20mA

Charging time: 40 minutes for earphones, 60 minutes for charging case

Transmission frequency: 2.4GHz/2.4GHz-2.485GHz

Support protocols: HSP/HFP/A2DP/SBC/AAC/LDAC

Charging interface: Type-C

Working Storage Temperature: 0°C

Application: Mobile phone with Bluetooth function

2. Packing list

 Charging case (1 piece)

 Earbuds (L+R) (2 pieces)

 Charging cable (1 piece)

 User manual (1 piece)

3. Instructions for use

 Touch

 Touch

1. Power on: take out the automatic power-on using from the charging box

2. Shutdown: the earphones are automatically turned off when placed back in the compartment

3. Automatic pairing mode: enter the automatic pairing mode after successful pairing

4. The main and auxiliary can be matched successfully. The red and blue lights of the main ear and the auxiliary ear light up at the same time

4. Precautions for use

1. The earphones should be used in a dry and ventilated environment, and avoid contact with water, sweat, humidity and dust, so as not to affect product performance.

2. Avoid using the earphones for a long time, and avoid using them for a long time to avoid the earphones.

3. The earphones should be used according to the correct operation. The earphones should be used according to the correct operation.

4. The earphones should be used according to the correct operation. The earphones should be used according to the correct operation.

5. Product operation method

1. Turn on the earphones: Turn on the earphones by pressing the touch point.

2. Turn on the earphones: Turn on the earphones by pressing the touch point.

5. Warranty card

Warranty

Warranty date: 12 months

Warranty range: Product itself

Warranty card

Warranty date: 12 months

Warranty range: Product itself